
      

 

Emne:  Forældrebestyrelsesmøde Børnenes By 
  

 

Mødedato: 
14.03.24 

Sted:  
Børnenes By Store torv 

Mødetidspunkt: 
18:00 

Sluttidspunkt:  
20:00 

Deltagere: Jeanette Andersen, Kathrine Lundsgaard, Kim Jensen, Lizette Magnussen, Mikkel Sibbesen, 
Nicklas Cano, Sabrina Fredriksen, Stine Hauerberg, Ida Fabricius Vælds Nielsen, Charlotte Staffe, Mette 
Vestergaard, Louise Hansen, Gitte Hansen, Mette Hvass 

 
Afbud: Kim, Kathrine, Stine, Lizette 

 

Mødeleder/Ordstyrer: Sabrina og Jeanette Ref.: Mette 

Godkendelse af referat fra sidst og dagsorden 

Dagsorden:  

1. Hvem mangler at skrive 
tavshedserklæring?  
De sidste skal have taget billede 
til hjemmesiden 
Valg af ordstyrer/mødeleder 

Referat og dagsorden er godkendt. 
 
Vi husker til næste gang at tage billeder og udfylde 
tavshedserklæringer af de sidste. 

2. Distriktsbestyrelse – forældreråd 
Information  

Høringssvar er overstået og der forventes der bliver etableret 
et distriktsråd i Nord, Jesper bliver mødeleder, som 
udgangspunkt 2 gange om året, efterår og forår. 
Forældrerådet er til at booste og give forældrebestyrelsen 
energi til bestyrelsesarbejdet. 
Bestyrelsen får besked når forslaget er godkendt, bestyrelsen 
er nysgerrige på hvordan der bliver i praksis. 

3. Postkasser, hvordan fungerer de 
i praksis 
Drøftelse 

Der var ingen post i postkasserne. 
Vi mangler papir og blyanter. Gitte og Mette sørger for papir 
og blyanter. 
Et lille skriv på postkassen, genbruge Nicklas skriv. Gitte 
hænger op. 
Vi kan ikke gøre andet end at opfordre forældre igen. 
Skal med i nyhedsbrev igen. 
Evaluering på næste bestyrelsesmøde 

4. Forældremøde i oktober 
Drøftelse  

Bestyrelsen kommer med forslag til temaer til forældremødet: 
Mad pga. ny madpolitik 
Sundhedsplejerske, søvn, kost mv. 
Førstehjælps kursus 
Biblioteket Book talk, bruge biblioteket 



Tumleriet, legefællesskaber 
Tandlæge  
Hvis der er mange forældre tilmeldte, kunne det være en god 
ide at have 2 foredrag, som forældrene kunne vælge imellem.  
Lægge vægt på første gang kun er foredrag. 
Gitte og Mette arbejder videre med det 
Punkt med næste gang 

5. Bedsteforældredag – 
arbejdsgruppe 
Drøftelse 

Kathrine, Stine, Ida, Sabrina og Jeanette er i arbejdsgruppe. 
Vi er enige om at der giver mere mening, at det er om 
formiddagen. 
Der skal være tilmelding 
Kl. 9.30-12.00 
Der skal arbejdes i at markere mere tydeligt, hvor 
bedsteforældrene skal gå hen. 
Der skal mere styr på hele arrangementet i forhold til sidste 
år. 
Forældrebestyrelsen laver indbydelser 
Bedsteforældre skal selv have kaffe og mad med. 
HUSK at lave aftale med Brønck om frokosten, evt. sandwich 
dag – Gitte og Mette opmærksomme. 
Tema: Blomster ligesom sidste år, personalet skal finde ud af 
nogle områder. Personalet i bestyrelsen er tovholder på det. 
 
Der skal være en opmærksomhed på de børn hvor der ikke 
kommer besøg – personalet laver en god løsning for dem. 
Gammeldags metode til tilmelding. 
Heidi og Ulla er med for personalet der skal en med fra 
vuggestuen. 
 
Arbejdsdag i august, den arbejdsgruppe fra bestyrelsen skal 
koordinerer med Mikkel og Nanet fra børnehaven og 
vuggestuen, da de har mange gode ideer og input. 

6. Nyhedsbrev fra Børnenes By 
Drøftelse 

Forældrebestyrelsen synes det er godt. Personalet synes også 
det er godt.  
Mere nærværende institution, 1 gang om måneden er fin. 
Måske hænge et udprintet op på tavlen. 
Send som besked for at se effekt. 
 
Forældrekaffe har der været god opbakning omkring. Vi laver 
en ny omgang forældrekaffe. 

7. Info fra vuggestue og 
børnehaven  
Personalet informerer 

Børnehaven: Aldersopdelte grupper, arbejder med SMITTE 
med mål. Der er gang i den, det er grebet forskelligt an og 
givet gode legerelationer på tværs. Medarbejderne tænker 
mere på tværs. Det samme til fastelavn, den var vellykket. 
Fokus ugen, morgengymnastik hver dag, samlet fredag, som 
var virkelig vellykket. Der er på snak at vi en gang om 
måneden vil gentage succesen.  
Bål hver fredag er ofte med mad etc. 
Der arbejdes med påske traditioner med fokus på æg. 



Der arbejdes også med individuelle emner på stuerne. 
Det bliver varmere og det nydes med længere tid på 
legepladsen. 
 
Vuggestuen: Evalueret  på jul og vejr, vi sluttede med 
fastelavn med sæbeboblemaskine, mange var udklædte, en 
sjov dag på en god måde for de små.  
Fokusugen blev vi meget opmærksomme på den måde vi 
modtager børn på. Vi vil gerne have at børnene bliver 
modtaget i øjenhøjde.  
 
Charlotte viser Alfestuen for at give et visuelt indblik i 
vuggestuens pædagogiske hverdag med forårs tema. 
 
Forslag om forældrekaffe i forbindelse med afsluttede emner. 

8. Opsamling fra mødet med 
Brønck 
Bestyrelsen informerer 

Nicklas informerer om dialogmødet med Brønck, hvor Jesper 
og 2 bestyrelsesmedlemmer deltog. Der blev talt om økonomi 
og forbedring. 
 
Vi følger op om et par måneder. 

9. Madpolitik 
Drøftelse i arbejdsgrupper 
Ide katalog 
Mette og Gitte planlægger 

Bestyrelsen gennemgår skrivet, Gitte og Mette laver nyt 
udkast. 
Punktet videregår til næste gang. 
 
Punkt til næste gang om deltagelse af forældre til fødselsdage. 

10. Økonomi Pengene til legepladserne er frigivet, så vi får legepladserne 
lavet. Jesper har møde i næste uge. 
 
Vi skal holde budgetterne, vi skal sikre vores budget er i 
balance. Lige nu er det fornuftigt. 

11. Parkeringspladser Forældre er utrygge ved at gå med deres børn, fordi bilerne 
ikke er opmærksomme på fodgængere. 
 
Parkering forbudt afmærkning. 
 
Er der mulighed for at få lavet en sti/ fodgængerfelt. 
Mette og Gitte drøfter dette med Jesper 

12. Brug af fjernsyn Vi har haft en fælles dialog om brug af fjernsyn i børnehaven. 
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